

مكتب أمين سر الأمانة العامة

بيان صحفي

## إطلاق الموقع الإلكتروني للمجلس الوطني السوري

[www.syriancouncil.org](http://www.syriancouncil.org)

أطلق المجلس الوطني السوري اليوم موقعه الرسمي على شبكة الإنترنت. هذا الموقع يمثل معلماً آخر لتطوير عمل المجلس وخدماته، ويعزز قدرته على التواصل مع الشعب السوري وإيصال صوتهم بكل شفافية إلى وسائل الإعلام وضمان توفير المعلومات عن المجلس ونشاطاته بسرعة وكفاءة عالية

يقدم الموقع معلومات عن تنظيم المجلس في الأمانة العامة والمكتب التنفيذي والمكاتب المختلفة. كما يوفر مساحة للمقالات التحليلية المميزة والتقارير المتعلقة بالوضع السوري والإعلانات الهامة. يسلط الموقع أيضاً الضوء على مبادرات ومشاريع المجلس وبرامج عمله بما فيها مراحل التخطيط للانتقال بسورية إلى دولة ديمقراطية مدنية

وصرح أمين سر الأمانة العامة للمجلس الدكتور وائل مرزا بأن الموقع يأتي في سياق استمرار المجلس في تطوير إمكانياته وأدائه، ونحن ملتزمون بالحفاظ على اتصالات مفتوحة وشفافة مع جماهيرنا في سورية وخارجها، والموقع هو واحد من عدة أدوات لتحقيق هذا الهدف. أشجع القراء على المساهمة بحرية في إثراء الموقع بأرائهم وتزويدنا باقتراحاتهم وملاحظاتهم

---

لمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقع المجلس على الشبكة العنكبوتية، أو الاتصال مع السيد أسامة المنجد على

[amonajed@gmail.com](mailto:amonajed@gmail.com)

Office of The Secretary General

Press Release

### **SNC Website Goes Live**

[www.syriancouncil.org](http://www.syriancouncil.org)

London, UK, 4 January 2012 – The Syrian National Council (SNC) today launched its official website: [www.syriancouncil.org](http://www.syriancouncil.org). This development marks another milestone as the SNC enhances its media and public relations efforts to ensure that information about the Syrian Revolution and the SNC's progress are communicated quickly and efficiently.

The website offers valuable information on the SNC organisation and Bureaus, features articles, opinion pieces, and important announcements. The website also highlights major initiatives and programmes the SNC is undertaking, both as part of the current Opposition movement and in the planning stages for Syria's transition to a democratic, civil state.

Dr. Wael Merza, the SNC Secretary General, said, "The SNC continues to grow its capabilities, including our website. We are committed to maintaining open and transparent communications with our constituencies in Syria and abroad, and the website is one of several tools to achieve this goal. I encourage readers to freely contribute their opinions, suggestions, and feedback".

For more information on the SNC, please see [www.syriancouncil.org](http://www.syriancouncil.org). For commentary, please contact Ausama Monajed, Advisor to the Secretary General of the Syrian National Council. Email: [amonajed@gmail.com](mailto:amonajed@gmail.com)

January 4, 2012

\*\*\*\*\*

The SNC was formed to represent the Syrian Revolution politically; embody its aspirations in toppling the regime; achieve democratic change; and build a modern, democratic, and civil state.